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§ 25   

Information från stadsdelsdirektören 

T.f. stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt informerade nämnden 

om läget för ensamkommande flyktingbarn. På grund av den 

kraftiga ökningen har familjeenheten fått förstärkning från 

vuxenenheten samt av en konsult. Rekrytering pågår. Inga barn 

är för närvarande boende på Östermalm. 

 

Östermalms första grönflaggsförskola har invigts.  

 

Förvaltningen har haft möte med Brottsförebyggande Rådet 

samt varit på trygghetsvandring i stadsdelen. Uppslutningen var 

god.  

 

Det har varit stökigt kring Birgerjarlsgatan. Polisen har tagit 

initiativ till samverkan med SL, fastighetsägare med flera. 
 


